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“Kamerik Vandaag” is een nieuwsblad dat tenminste zesmaal per jaar verschijnt 
in de voormalige gemeente Kamerik. Het is een gezamenlijke uitgave van het 
Dorpsplatform Kamerik en de Ondernemersvereniging Kamerik-Kanis voor alle 
bewoners van Kamerik. 

Het blad wordt gratis verzonden samen met de folder van supermarkt Plus 
Romijn. Losse nummers zijn, zolang de voorraad strekt, verkrijgbaar in de winkel 
van Plus Romijn aan het Hallehuis. Kamerik Vandaag kan ook digitaal worden 
ontvangen. Meldt u aan via redactie@kamerikvandaag.nl.

REDACTIE
Anne Marieke den Haan, Charissa Verbon, Els Kwakkenbos, Kees de Kwaasteniet, 
Manuela Wiltenburg en Sabrina Okkerman.

INZENDEN KOPIJ
Kopij, ingezonden mededelingen en agendaberichten kunt u sturen naar:  
redactie@kamerikvandaag.nl. Bij gebleken geschiktheid wordt het ingestuurde 
materiaal, al dan niet in bewerkte vorm, op onze website www.kamerikvandaag.
nl geplaatst en, indien mogelijk, in de papieren uitgave van het nieuwsblad. De 
eerstvolgende uitgave is 4 november 2023. De kopijdatum is 18 oktober. 

DORPSPLATFORM
Berichten voor het Dorpsplatform Kamerik kunnen verzonden worden naar: 
dorpsplatform@kamerikvandaag.nl.

ADVERTEREN
Belangstelling om in Kamerik Vandaag te adverteren? Mail naar 
adverteren@ov-kamerik.nl. Prijzen advertentie ¼ pagina:
     Leden Ondernemersvereniging Kamerik € 40,00
     Niet Leden Ondernemersvereniging Kamerik € 60,00

Voor meer informatie: www.kamerikvandaag.nl
Naast de papieren uitgave van Kamerik Vandaag is er een 
website met nieuws, agendaberichten en informatie. U kunt  
ons ook op Facebook: www.facebook.com/kamerikvandaag.
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Kamerik Vandaag wordt mede mogelijk gemaakt door uw inzendingen. De 
redactie stuurt een paar weken voor elke kopijdatum een herinneringsmail aan 
verenigingen, ondernemers en andere belangstellenden die misschien iets willen 
laten plaatsen in het blad. Wilt u aan deze maillijst toegevoegd worden? Stuur dan 
even een mail naar redactie@kamerikvandaag.nl. 

Hier zijn onder voorbehoud de geplande data van de volgende drie nummers:
• 4 november (kopijdatum: 18 oktober)
• 23 december (kopijdatum: 7 december)
• 24 februari 2024 (kopijdatum: 7 februari 2024)

Bedankt voor het lezen van Kamerik Vandaag en tot de volgende keer! 

VAN DE REDACTIE KAMERIK VANDAAG:

Onze inbox is open!
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14 november
Openbare Vergadering
Locatie: De Schulenburch
Aanvang: 20.00 uur

Ik noemde ook het carillonspel. In Kamerik hebben we dus ook 
een carillon en dat wordt bijna elke zaterdag nog bespeeld door 
een mevrouw die dat op vrijwillige basis doet. Geweldig dat 
er zulke mensen zijn met zoveel liefde voor muziek! Het is niet 
vanzelfsprekend dat een dorpje als Kamerik over een carillon 
beschikt. Er zijn in Nederland 199 carillons, waarvan dus één in 
Kamerik! Bij het zoeken naar informatie over het carillon kwam ik er 
achter dat de toren tegen de hervormde kerk Sint Hippolytustoren 
heet en uit de vijftiende eeuw stamt. Het is een rijksmonument en 
eigendom van de gemeente. Kennelijk komt daar de naam van de 
kerk aan de Kanis vandaan. Zo oud is het carillon niet, dat is van 1950. 
In 1963 is het carillon uitgebreid met 12 klokken naar 35. Mijn vader 
werkte toen bij de gemeente Kamerik en als kind ben ik mee geweest 
naar de klokkengieterij in Aarle-Rixtel om de klokken te bestellen. 

Misschien luistert u nu net als ik op een andere manier naar de 
klanken die uit onze historische toren komen en geeft dat iedere keer 
een beetje vakantiegevoel.

Ko Droogers
Voorzitter Dorpsplatform Kamerik

Op het moment dat ik dit voorwoord schrijf ben ik met vakantie 
en wel met een zeilboot in Nederland. Ondanks – of misschien wel 
dankzij – het weer kwamen we in mooie plaatsen langs het water. 
Plaatsen met historische gebouwen, kades en havens en als je geluk 
had met gezellige klanken van een carillon. 

Goed beschouwd is Kamerik ook zo’n plaats in het klein. We hebben 
een mooi oud centrum, met een historische vaarweg er doorheen 
en… op zaterdagen hoor je het carillon. Best bijzonder allemaal en 
vaak niet altijd voldoende gewaardeerd, ook niet door de gemeente 
Woerden. Het oude dorp is Rijksbeschermd Dorpsgezicht, dus 
eigenlijk één groot monument. En al wordt er niet meer door de 
Wetering gevaren, de herinnering eraan is er nog met de ophaalbrug 
midden in het dorp. Zo lang geleden is het niet dat er gevaren werd: 
als kind moest ik, als ik naar school ging, nog weleens wachten voor 
de geopende brug als er een vrachtscheepje passeerde.

Ons monumentale dorp ziet er wel wat sleets uit als je het vergelijkt 
met al die mooie plaatsjes waar ik ben geweest. De bestrating is 
verzakt, er ontbreken verschillende bomen langs de Wetering en de 
kademuren zijn versleten. Als Dorpsplatform hebben we het belang 
van ons monumentale dorp vaak aangekaart bij de gemeente en 
aangegeven dat het hoog tijd werd voor een opknapbeurt. Het ligt 
overigens niet aan de bewoners. De huizen zien er keurig uit en de 
bloembakken, waarvoor Els Kwakkenbos als lid van het Dorpsplatform 
enkele jaren geleden het initiatief heeft genomen, worden liefdevol 
door de bewoners verzorgd. 

Voor de uitbraak van corona was er door de gemeente een werkgroep 
ingesteld om een plan te maken voor het opknappen van het 
beschermde dorpsgezicht, waar we ook als Dorpsplatform aan 
deelnamen. Helaas is alles stil komen te liggen; eerst door corona en 
nu door gebrek aan menskracht en geld bij de gemeente. We blijven 
stevig aandacht voor ons dorp vragen bij de gemeente en hopen en 
verwachten dat het toch weer snel opgepakt wordt.

VAN HET DORPSPLATFORM KAMERIK:

Voorwoord door Ko Droogers

Evenementen, activiteiten en nog veel meer!

26 augustus
Kamerik Proeft
Locatie: De Schulenburch
Tijd: 16.00 – 21.00

1 september
Opening de Bijn: 
onder 18 jaar
Tijd: 20.00 – 01.00

2 september
Opening de Bijn: 
18 jaar en ouder
Tijd: 21.00 – 02.00

5 september, 3 oktober
Repair Café
Zie pg. 9

9 september
Demonstratie Stoom-
gemaal Teylingens
Tijd: 10.00 – 16.00
Meer informatie: www.
openmonumentendag.nl

9 september
LTC Kamerik 50 jaar
Meerdere activiteiten
Zie pagina 6

16 september, 21 oktober,
Onderhoud 
Breenplantsoen
09.00 – 11.00

Heeft u ook een evenement of activiteit voor de agenda? Mail deze dan naar: redactie@kamerikvandaag.nl

KAMERIK

AGENDA

September
St. Activiteitenhuis
Meerdere activiteiten
Zie pg. 6
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Nieuws van het Dorpsplatform; Kameriks nieuws

Nieuws van het Dorpsplatform Kamerik
Via deze rubriek houdt het Dorpsplatform Kamerik u op de hoogte 
van de onderwerpen waar wij mee bezig zijn en van de onder-
werpen die wij met de gemeente bespreken.

Zorg en Welzijn
Op 6 juli hebben leden van de werkgroep “Toekomst Schulenburch” 
en van het bestuur van De Schulenburch opnieuw gesproken met 
vertegenwoordigers van de gemeente. De stand van zaken is dat er na 
de zomer een voorstel voor de gemeenteraad wordt voorbereid om te 
voldoen aan de motie die een tijdje geleden door de raad is aange-
nomen. In deze motie is aangegeven dat er vóór het eind van dit jaar 
een haalbare variant voor herontwikkeling van De Schulenburch aan 
de raad moet worden aangeboden. 
De gemeenteraad krijgt in dat voorstel keuzes voorgelegd, gekoppeld 
aan bedragen. Dan zal duidelijk worden wat er haalbaar is wat betreft 
de herontwikkeling. Afgesproken is dat de werkgroep en het bestuur 
worden betrokken bij het maken van het raadsvoorstel. We kunnen 
dan kijken wat de varianten worden en zo nodig met raadsleden en/of 
fracties in overleg. Wordt vervolgd dus.

Beweegpark
De realisatie van het Beweegpark langs het pad door het ronde plein-
tje in Park Mijzijde komt steeds dichterbij. De financiële middelen zijn 
vrijwel rond en er is binnenkort overleg met de gemeente over de 
inrichting met als doel om dit najaar het Beweegpark te openen.

Woningbouw
Op 5 juli hield BEMOG samen met de gemeente een informatieavond 
over het plan De Opkamer; op de voormalige locatie van de Wijde Blik 
komen 37 woningen en appartementen. Deze informatieavond werd 
druk bezocht door belangstellenden uit diverse leeftijdscategorieën. 
Meer informatie over dit project vindt u op de website: www.
opkamerkamerik.nl. 

Verkeerszaken
We kregen een mail over de verkeerssituatie bij de toegang naar de 
Boerinn, die soms leidt tot aanrijdingen. Het gaat om aanrijdingen 
op de Van Teylingenweg en op het fietspad. Gebleken is dat de 
signalering op en rond de toegang grotendeels verdwenen is. 

Hierover is overleg gaande met de Boerinn en de gemeente. De 
brug die oorspronkelijk door de Boerinn is aangelegd, valt intussen 
onder de verantwoordelijkheid van de gemeente. De gemeente heeft 
aangekondigd om de signalering aan te gaan pakken.

De bewegwijzering op de provinciale weg is de verantwoordelijkheid 
van de provincie. De provincie is van mening dat deze bewegwijzering 
voldoet, meer borden zou – in hun ogen – de verkeerssituatie niet 
verbeteren.

Groenzaken
Onze groencommissie kreeg van de gemeente een afwijzende reactie 
op het verzoek om het maaisel van de bermen te verwijderen. Tijdens 
onze bespreking met de dorpswethouder Jacques Rozendaal bleek 
dat ook hij hierover teleurgesteld was; de wethouder gaat onze vraag 
en het ontvangen antwoord intern aankaarten.

Bankje Lignekade
Deze zomer is er weer een bankje geplaatst aan de Lignekade. Het is 
een tweedehands bankje, waarvan bezoekende fietsers en wande-
laars dankbaar gebruik maken om even uit te rusten met uitzicht op 
het Groene Hart.

Jeu-de-boulesbaan
Deze baan ligt in het Park Mijzijde en is in de afgelopen tijd niet 
onderhouden en daarom niet meer bespeelbaar. Een hovenier is 
gevraagd om een offerte uit te brengen om de baan op te knappen. 
Het is nog niet bekend wanneer dit plaats kan vinden. Als de baan is 
opgeknapt kan een kleine werkgroep hier weer wedstrijden 
organiseren.

Ontzettend blij zijn wij dat het VSB Fonds ons een donatie heeft 
overgemaakt van € 2.350,- om gereedschappen en verf aan te kunnen 
schaffen voor de knutsel- en sleutelafdeling van onze Sleutelclub. De 
gereedschappen waren aan vervanging toe omdat wij zorg moeten 
dragen voor de veiligheid van de kinderen en senioren die bij ons 
komen knutselen en sleutelen.

Het doel van Stichting Sleutelclub Kamerik is om door sleutelen, 
knutselen, koken en prutsen kinderen en jongeren, en sinds 2020 ook 
senioren, een sociale context te bieden waarbinnen zij zich kunnen 
ontplooien. Daarnaast brengen we kinderen en jongeren in aanraking 

met techniek en met elkaar. Door de ‘clubgedachte’ leren zij met 
elkaar te werken, bevorderen we deelname aan sociaal verkeer en 
vergroten we hun zelfstandigheid. Om de gelijkwaardigheid tot uit-
drukking te brengen dragen we uniforme kleding zoals een clubshirt. 
Of nu we wel of geen fysieke en/of mentale beperking hebben, we 
respecteren en helpen elkaar en zijn gelijkwaardig aan elkaar.

Door deze donatie van het VSB Fonds kunnen wij ons werk voor de 
jeugd en de senioren voortzetten! Hartelijk dank hiervoor! 

Bestuur Stichting Sleutelclub Kamerik

Sleutelclub krijgt donatie van VSB Fonds
INGEZONDEN:
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Fotogalerij

GLASVEZEL IN KAMERIK: TECHNICUS ISSA
AAN HET WERK IN DE CENTRALE VAN GLASDRAAD

DE KANIS UITGELICHT

Kamerik in Beeld

WEIDSE WEELDE IN AANBOUW FERM WERK AAN DE SLAG OP DE KAPBERG

NIEUWE BEWONERS, DUS VERBOUWEN! MISTIGE OCHTENDEN

DOOR KEES DE KWAASTENIET:
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Kameriks nieuws

VAN LTC KAMERIK:

Zaterdag 9 september 50 jaar LTC KAMERIK FEEST!

Op dinsdag 17 april 1973 werd de oprichting van onze tennisver-
eniging in de gemeente Kamerik officieel afgerond! Dit is inmiddels 
alweer 50 jaar geleden en dit gaan we vieren op zaterdag 9 septem-
ber: 50 jaar LTC Kamerik FEEST! 

We zijn trots op onze club. Door jong en oud wordt met veel plezier 
getennist en dankzij de inzet van vele vrijwilligers zijn de club, het 
clubhuis en de banen in zeer gezonde staat. Een nieuw doel is om 
verder te verduurzamen zodat er een goede basis is voor de volgende 
50 jaar.

Het 50-jarig feest wordt gecombineerd met ons jaarlijks Nachttoer-
nooi en we hebben een spectaculair programma in elkaar gezet voor 
jong en oud, (oud) lid en geen lid, talentvol en talentloos.

Het programma ziet er in grote lijnen als volgt uit:
• 16:00 uur: Aanvang jeugdprogramma voor al onze jeugdleden.
• 16:30 uur: Openingsborrel 50 jaar LTC Kamerik  - tijdens ‘trip 

down memory lane’ gaan we even terug in de tijd. Dit is speciaal 

opgezet voor (oud-)leden van de club, maar is uiteraard vrij 
toegankelijk voor iedereen die zich (iets) met de tennisclub 
verbonden voelt! We zijn druk met het verzamelen van 
fotomateriaal en hebben jullie hulp nodig. Foto’s graag digitaal 
sturen aan voorzitter@ltckamerik.nl. Of doe de afdrukken in 
een envelopje, dan scannen wij ze (je krijgt ze uiteraard terug). 
Hiervoor staat een doos op de bar van ons clubhuis.

• Vanaf 17:00 uur gaat de BBQ aan en start het Nachttoernooi – 
deelname is ook voor niet-leden en net als in voorgaande edities, 
word je ingedeeld om enkele korte potjes te spelen met en tegen 
spelers van je eigen niveau. Ook niet-leden zonder tenniservaring 
kunnen inschrijven en die worden ingedeeld voor een ‘Tenniscli-
nic’ gegeven door tennisschool Kramer-Schuijt. Alleen opgeven 
voor de BBQ is natuurlijk ook mogelijk!

• Van 20:00 – 02:00 uur is het FEEST met live-entertainment door 
Hugo Beijeman die met hits als “Engelbewaarder” en “Achter de 
wolken schijnt altijd de zon” aardig aan de weg timmert. Huis DJ 
Bram draait de avond vol!

Inschrijven
Je kan je inschrijven voor het Nachttoernooi, de clinic en/of de barbe-
cue. Ook willen we graag weten of je naar de borrel komt. Let op: aan 
de inschrijving voor het Nachttoernooi en de clinic zit een limiet voor 
het aantal deelnemers. De afgelopen edities zaten al vroegtijdig vol, 
dus aarzel niet en meld je snel aan! 
Ga naar: www.ltckamerik.nl/50jaar.

INGEZONDEN: 
        
 

 
                       PROGRAMMA  september 2023 
 
 

 
 
Voor iedereen  uit Kamerik en omgeving. 

Inlichtingen en aanmelden: Tonny Bouwman (06-39592713 )                                             

Wanneer Activiteit en tijd 

Maandagmiddag   Gezelligheidsbridge van 13.30 - 17.00 uur   

Dinsdagochtend  Wandelen van 9.30 - 10.30 uur  (daarna koffie)    

Dinsdagochtend Muziekproject Zing en Speel van 10.30 uur-11.30 uur. 
5,12,19,26 september 
 

Dinsdagmiddag  Spellenmiddag & klaverjassen 14.00 - 16.00 uur 
 Laatste dinsdag v.d. maand BINGO : 26 september     

Woensdagmiddag  Samen eten van 12.00 - 13.00 uur    

Donderdagochtend  Bridge voor iedereen van 9.30 - 12.30 uur  vanaf  
  7 september weer 

Donderdagmiddag  Zitgymnastiek van 14.00 - 15.00 uur    

Vrijdagochtend Dorpskamer van 10.00 - 11.30 uur   
 2e vrijdag v.d. maand Bloemschikken : 8 september  

Vrijdagavond  Prijsklaverjassen vanaf 20.00 uur 
 Deze maand: 1, 15 en 29 september 

De Stichting Activiteitenhuis organiseert activiteiten en faciliteert 
nieuwe initiatieven door en voor de inwoners van Kamerik.  
Activiteiten vinden plaats in De Cope, Berkenlaan 51. Hieronder 
staat ons programma voor september.
 
Inlichtingen en aanmelden: Tonny Bouwman (06 39 59 27 13).

INGEZONDEN:

Septemberprogramma
Stichting Activiteitenhuis Elke laatste zaterdag van de maand opent Logeerhuis Bredius 

(www.logeerhuisbredius.nl) de deuren voor belangstellenden. 
De eerstvolgende keer is dat zaterdag 30 september van 10.30 
- 12.00 uur. De locatie is Park Oudeland 74, Woerden. U wordt 
ontvangen met koffie/thee met wat lekkers, er is de mogelijkheid 
het Logeerhuis te bekijken en volop informatie te krijgen. 

Preventief gebruik maken van logeerzorg is bewezen effectief 
tegen overbelasting bij mantelzorgers en voorkomt crisissituaties 
en acute uitplaatsing naar een verpleeghuis. En het houdt 
mantelzorgers gezonder. Ook mensen die misschien vrijwilliger 
willen worden zijn van harte uitgenodigd. 

Logeerhuis Bredius

 Vrijwilliger en logé in logeerhuis Bredius (foto: Lars Stoof)
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Brood met smeersels   4,5
Carpaccio      7,5
Tomatensoep    5
Uiensoep     5

Al onze hoofdgerechten worden geserveerd
met friet en mayonaise.

Inclusief friet, appelmoes, wicky en
een verrassing.

Vo�gerechten

Carpaccio salade    8,5
Kip salade     7,5
Garnalen salade    8,5

Frikandel   5,50
Kroket   5,50
Kaassou�e   5,50
Kipnuggets   5,50
Hamburger   5,50

Maaltijdsalades

Vlees
Kipsate     13,5
Schnitzel*     13,5
Varkenshaas*     15
Ossenhaaspuntjes*    15
Cordon Bleu    12,5
Angusburger    13,5
Schulenburcher    14

*Saus naar keuze: Champignon-, Peper- of 
Strogano�saus.

Vis
Zalmfilet     13,5
Scholfilet    13,5
Gamba’s    13,5

Hoofdgerechten Kindermenu

3 gangen menu € 24,50

Informeer naar onze 
vegetarische gerechten

Bami speciaal    10,5
Nasi speciaal     10,5
Halve kip + friet    10
Kapsalon     7,5

Lekker
American Cheesecake   6,75
Advocaat Coupe    6,75
Sorbet    6,75
Dame Blanche    6,75
IJs met warme kersen   6,75

Nagerechten

O v e r s t e k  2
KAMER I K  DORP

        
       

‘liefdevol herinneren’ 

www.unalome-uitvaartbegeleiding.nl

Manuela Wiltenburg |  06-50905152 | Kamerik

afscheid
samen
in alle rust
stap voor stap
liefdevol
met aandacht
betrokken 
passend
naar uw wens

www.ovkamerik.nl
Ervaar ook wat Onderling verzekeren is!

Voorhuis 51b Kamerik
info@ovkamerik.nl

0348-402123
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V.Teylingenweg 132 A 
3471 GH  Kamerik 
0348-401635 
info@roestkamerik.nl 
www.roestkamerik.nl 

 Lounges 
Overkappingen 
Schuren 
Bouwmaterialen 
Tuinmaterialen 
Bestrating 
Zand & Grond, 
Grind & Split.  

Contact 
Pieter Timmerman
T 0348-402986
Kamerik 

U kunt bij ons ook terecht voor: 
• IT beheer on- en offsite
• Project/migratie management
• Datalijnen en draadloze netwerken
• Nieuwe hard- en software

www.tal-ict.com

Wij zorgen voor 
meer snelheid!

Is uw PC traag?
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Kameriks nieuws

Het Repair Café is elke eerste dinsdagmiddag van de maand open, van 14.00 uur tot 16.30 uur. 
De komende maanden is dat op 5 september, 3 oktober en 7 november. Bij het Repair Café 
kunt u kleine elektrische apparaten en kleding laten repareren. Bijvoorbeeld een broek korter 
maken. Terwijl u wacht op de reparatie is er koffie en thee.

INGEZONDEN:

Data Repair Café

Beste allemaal, het is bijna weer zover: nog even genieten van de 
vakantie en dan gaat alles weer beginnen! Op zaterdag 26 augustus 
gaan we weer een zomereditie van Kamerik Proeft doen op het 
terrein naast de school en de sporthal.

Uiteraard hebben diverse ondernemers een lekker hapje en drankje. 
Er zijn drie muziekoptredens en een DJ (zie flyer). Dit alles is mogelijk 
gemaakt door al onze sponsoren. Hartelijk dank hiervoor! Voor de 
kinderen is er een springkussen en rodeostier. Ook kan er geschminkt 
worden.

We hopen dat u allemaal komt, en dat het mooi weer wordt. Tot 
gauw!

Groetjes van de commissie Kamerik Proeft,
Dingeman, Henk , Auke, Mariëlle, Mirjam en Anja

INGEZONDEN:

Zomereditie Kamerik Proeft
INGEZONDEN:

Circa 5 miljoen mensen geven mantelzorg aan bekenden 
of naasten in Nederland. Door het bieden van aanvullende 
mantelzorg zet Zorgmaatje aan Huis zich in om deze mensen te 
ontlasten bij vakantie, ziekte of overbelasting. 

Op 1 april is Susanne van den Bosch gestart als Zorgondernemer 
bij Zorgmaatje aan Huis regio Woerden. In deze rol coördineert 
zij vanuit haar kantoor in Kamerik aanvullende mantelzorg voor 
mensen die hulp nodig hebben in de gemeenten Woerden, De 
Ronde Venen en Stichtse Vecht. 

De organisatie werkt samen met gemotiveerde en enthousiaste 
Zorgmaatjes die in dezelfde regio wonen als de cliënt. De 
Zorgmaatjes kunnen bijvoorbeeld boodschappen doen, samen 
een wandeling maken of de cliënt begeleiden naar een arts of 
vereniging. Voor hun inzet ontvangen Zorgmaatjes een bijdrage 
die vanuit verschillende regelingen kan worden vergoed.

Van den Bosch heeft nog ruimte voor Zorgmaatjes die zich willen 
inzetten voor mensen in de buurt. “Zorgmaatje aan Huis worden 
is een goed idee voor wie parttime wil werken en graag iets 
betekent voor een ander. Met enkele uren werk, per dag of per 
week, kun je écht het verschil maken in iemands leven,” zegt ze. 
Ook mensen die, al dan niet tijdelijk, behoefte hebben aan extra 
ondersteuning kunnen contact met haar opnemen. 

Meer informatie over Zorgmaatje aan Huis vindt u op: 
www.zorgmaatjeaanhuis.nl

Zorgmaatje aan Huis zet 
zich vanuit Kamerik in 
voor mantelzorgers
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Kamerik in Bedrijf: Boerderijcamping 't Oortjeshek

Hendrika en Wibe van Vliet.

Met de rubriek Kamerik in Bedrijf zetten wij een Kamerikse onder-
nemer in de schijnwerpers. In deze editie interviewen wij Hendrika 
en Wibe van Vliet over hun Boerderijcamping 't Oortjeshek.

Hoe is Boerderijcamping ‘t Oortjeshek ontstaan?
In 2002 kregen we verkering na een ontmoeting in de kroeg in Woer-
den. Het idee om een camping te beginnen ontstond al kort daarna. 
Wibe is op de boerderij geboren en opgegroeid en het leek hem leuk 
het over te nemen. Er waren toen zo’n 15 koeien en we beseften dat 
we moesten groeien. We hebben de melkveehouderij uitgebreid en 
hebben inmiddels 60 melkkoeien. 

Én we dachten: laten we een camping beginnen. Dat was in 2005, 
Hendrika was 25 en Wibe 27 jaar. Het was wel lastig om een vergun-
ning te krijgen, wat vooral kwam doordat de gemeente Woerden niet 
echt over recreatie had nagedacht. We mochten beginnen met een 
camping met maximaal vijf plekken. Maar nu hebben we 19 plekken 
en vier hooiberghutten, dus als we vol zijn hebben we wel zo’n 80 
mensen op ’t erf.

En daarnaast hebben jullie ook nog andere werkzaamheden.
Hendrika werkt 2,5 dag per week als biologielerares op de vmbo-afde-
ling van het Kalsbeek College en Wibe doet naast de melkveehouderij 
ook als zzp’er nog klussen erbij. De camping is vanaf de meivakantie 
tot ’t einde van de zomervakantie open. We richten ons op jonge 
gezinnen waardoor het buiten de schoolvakanties doordeweeks wat 
rustiger is en we ook tijd hebben om ons andere werk te doen.

Wel een druk bestaan...
Hendrika: “Als ik na de zomervakantie weer op school kom zeg ik altijd 
tegen m’n collega’s: ‘Zo, ik heb vakantie’. Het werken op de camping 

is zwaarder dan op school. Het is fysieker, veel schoonmaken, veel 
contact met de campinggasten en in de vakantieperiode zeven dagen 
per week werken.”

Kunnen jullie zelf wel op vakantie?
Dit jaar konden we de eerste week van de zomervakantie weg. Dan is 
de camping dicht en doen Wibe’s ouders de boerderij. In de herfst en 
de winter kunnen we veel makkelijker weg dan in de zomer. En sinds 
we een melkrobot hebben, is er wel meer vrijheid. Maar we moeten 
altijd veel organiseren om zelf op vakantie te kunnen. 

Doen jullie alles op de camping zelf?
De reserveringen doen we zelf en ook de schoonmaak van het 
toiletgebouw doe ik (Hendrika) dagelijks. Op maandag helpt er 
iemand om alles goed te soppen. En deze zomervakantie hebben we 
ook op vrijdag extra hulp bij de schoonmaak van het toiletgebouw en 
de hooiberghutten. Ook helpt Guusje, onze 14-jarige dochter, mee op 
de camping en onze ouders helpen waar ze kunnen.

Vroeger hadden jullie ook safaritenten. Wat was de reden daarmee 
te stoppen?
Te veel werk. We hadden er tien: glamping-tenten met alles erop en 
eraan. Op de aankomst- en vertrekdagen moesten we ze alle tien 
tussen 10.00 en 14.00 uur schoonmaken. De verhuur van de safariten-
ten ging in een franchiseconstructie via FarmCamps en mensen 
betaalden daar een stuk meer voor dan een gewone campinggast. 
De verwachtingen waren groot. FarmCamps verkoopt het als: je gaat 
kamperen bij de boer en de boer vermaakt jouw kinderen. Dat bracht 
verplichtingen met zich mee. Op een gegeven moment ging het ons 
allemaal een beetje tegenstaan en wilden we alles weer lekker in 
eigen beheer doen. 

INTERVIEW: ANNE MARIEKE DEN HAAN. FOTO'S: KEES DE KWAASTENIET. 

‘Kamperen bij de koeien: 
waar kan dat nog?’
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Vervolg Kamerik in Bedrijf

Zijn jullie toen met de hooiberghutten begonnen?
De eerste hooiberghut hebben we in 2006 neergezet, een jaar later 
de tweede. Inmiddels hebben we er vier staan. De hooiberghutten 
zijn ideaal voor mensen die zelf geen kampeermiddel hebben en 
toch op een boerencamping willen staan. Vaak huren opa een oma 
een hooiberghut, terwijl hun (klein)kinderen in een caravan zitten of 
andersom.

Waar komen jullie gasten zoal vandaan?
Veel mensen komen uit de Randstad, de cirkel van Delft tot Haarlem. 
Dat is maar een uurtje rijden, terwijl je in een heel ander gebied 
komt. Dat is heerlijk voor een weekendje of weekje weg. Maar er zijn 
ook gasten die twee of drie weken blijven. We hebben ook gasten uit 
Woerden en dit jaar zijn er meer buitenlandse kampeerders. Er is een 
apart veldje voor vakantiefietsers, daar maken we altijd plek voor. 
We hebben geen seizoensplekken en doen geen grote groepen. Drie 
à vier gezinnen bij elkaar is prima, maar niet meer. Een grote groep 
geeft ook te veel herrie. Wij gaan zelf jaarlijks met een vriendengroep 
kamperen en daar wil je ook niet naast staan! 

Komen mensen vaak terug?
Jazeker. Sommige kinderen komen hier al jaren, die kwamen als 
peuter al en zijn nu 18. We hebben best veel contact met de gasten 
en dat maakt het voor ons ook leuk. Met een klein percentage heb je 
echt een klik en die zijn oprecht geïnteresseerd. Sommige mensen zijn 
vrienden geworden en ook onze kinderen zijn bevriend geraakt met 
kinderen van de camping.

Er is allerlei vertier voor kinderen op de camping.
De camping is autovrij, dus ze kunnen heerlijk rondstruinen. En 
hun ouders kunnen hier een beetje op adem komen. We hebben 
een waterspeelplaats waar kinderen lekker kunnen kledderen met 
zand en water. De hooiberg is een speelschuur met touwen en een 
glijbaan, dus met slecht weer kunnen ze daar binnenspelen. Ze 
kunnen kijken bij de melkrobot of mee om de koeien uit de wei te 
halen. De kinderen rijden rondjes op de skelter door de stal of pakken 
een bezem en gaan de boel aanvegen. Deze week is er een kalfje 
geboren en dan staat echt de hele camping te kijken. 

Wat is uniek aan jullie camping?
Het feit dat alles open is, je kunt altijd dicht bij de koeien komen; 
waar kan dat nog? Als mensen gaan afwassen of douchen, lopen ze 
door de stal. Dus je bent op een actief melkveebedrijf en dat is echt 

de charme van de camping. En iets dat heel uniek begint te worden. 
Waar in de provincie Utrecht kun je nog overnachten op een actieve 
boerderij? 

Het is heel erg leuk dat je kinderen zo blij maakt. Die vinden de 
boerderij zo geweldig, je ziet ze genieten. We hebben bewust alleen 
wifi in de receptie en niet op het veld, waardoor kinderen veel minder 
op schermpjes zitten te turen. Ze moéten nu wel spelen. Daar krijgen 
we veel complimenten voor. 

Met al die jonge gezinnen is het vaak om 20.00 of 21.00 uur al stil op 
de camping: de kinderen liggen uitgeteld in bed en papa en mama 
zitten heerlijk met een glaasje wijn of biertje voor de tent. En als er 
bevriende gezinnen zijn, zitten ze soms tot laat rond een kampvuurtje 
te kletsen, maar doen dan zachtjes en als er eens wat harder wordt 
gelachen, dan mag dat natuurlijk ook. 

Waar komt de naam ‘t Oortjeshek eigenlijk vandaan?
De boerderij heette al ‘t Oortjeshek. Het Oortjespad was vroeger een 
tolweg. Naast de boerderij stond een slagboom (‘t Oortjeshek’) waar 
je een oortje moest betalen om over het Oortjespad te mogen. Een 
Oortje was een kwart stuiver.

Boerderijcamping 't Oortjeshek: meer weten?

Website: www.campinghetoortjeshek.nl
Telefoon: 0348 - 402 004
E-mail: info@campinghetoortjeshek.nl
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Interview

Weet u wie de wijkagenten zijn in Kamerik? Heeft u ze al eens 
gezien? Misschien kent u Agent Jan Neuteboom al en heeft u hem al 
eens gezien of gesproken? Kamerik heeft sinds mei ook een tweede 
wijkagent. Haar naam is Sabine Tops. Samen zorgen zij voor uw en 
onze veiligheid. Zij stellen zich graag aan u voor.

Sabine Tops
Sabine werkt al 25 jaar bij de politie en is begonnen in Den Haag. 
Zij heeft in haar politiejaren diverse functies vervuld en veel dingen 
gedaan. Zo heeft zij onder andere bij de ME gezeten. De afgelopen 
15 jaar heeft zij bij de bereden politie (politie te paard) gezeten in 
Rotterdam. Dit is wel de langstdurende functie die zij binnen de 
politie heeft vervuld. Sinds mei van dit jaar is zij gestart als wijkagent 
Kamerik-Harmelen naast Jan Neuteboom. Een nieuwe uitdaging waar 
zij enorm veel zin in heeft. 

Jan Neuteboom
Jan is minder lang werkzaam bij de politie. Hij is 12 jaar geleden 
begonnen in Leiden-Noord. Hij begon in de noodhulp waar hij het 
enorm naar zijn zin heeft gehad. De noodhulp rijdt alle meldingen na. 
Dus als 0900-8844 wordt gebeld (wel politie – geen spoed), dan word 
je daarnaartoe gestuurd. De noodhulp wordt ook naar iedereen die 
naar 112 belt gestuurd. Hij kwam toen dus bij heel veel verschillende 
soorten meldingen. 
Vanuit Leiden is hij in 2015 overgestapt naar Woerden, dat was 
dichterbij huis en net zo’n leuk team. Hij ging in Woerden verder 
in de noodhulp. Later werd hij, naast zijn werk in de noodhulp, 
horecacoördinator binnen team Woerden. Dit deed hij op vrijdag- en 
zaterdagavonden en door de week had hij contact met de horeca-uit-
baters.  
Om zich verder te ontwikkelen binnen de politie ging hij werken bij de 
DRIO (dienst regionale informatieorganisatie). Hier wordt informatie 
verzameld die onder andere gebruikt wordt voor opsporing. Dat bleek 
niet de goede keuze voor hem. Hij bleek een man van de praktijk en 

De wijkagenten van Kamerik stellen zich 
aan u voor

hij solliciteerde dan ook in Woerden waar hij in 2022 als wijkagent 
Kamerik/Harmelen is gestart. 

Wat is voor jullie beiden de reden geweest om bij de politie te gaan?
“De hulpverlening én de spanning,” klinkt het eensgezind. “Het is fijn 
om iets te kunnen betekenen voor anderen en het verschil te kunnen 
maken voor mensen die op dat moment in nood zijn. Maar die 
spanning en adrenaline in je lijf is toch ook wel gaaf,” zegt Tops. “Ik 
ben een teamplayer en je moet dit werk echt met een team doen om 
tot een goed resultaat te komen.”

Wat is het grootste verschil tussen het werken in de stad en het 
werk op een dorp?
In de stad zijn de incidenten aan de lopende band en meer hetzelfde. 
Het werk is hier veel meer divers, de mensen zijn veel gemoedelijker, 
het gebied is veel weidser en groener. Hier word je ook minder 
geleefd. In de stad heb je minder de tijd om iets af te handelen en 
hier is meer gelegenheid om nazorg te verlenen. Je kan af en toe 
eens vragen hoe het met iemand gaat en je kunt makkelijker contact 
houden. In de stad heb je ook veel toeristen die je nooit meer 
terugziet.

Wat zijn de verschillen tussen de dorpen Kamerik en Harmelen?
Harmelen is wel wat groter en ook wat drukker voor ons. Er zit voor 
ons meer werk. Dat werk is heel divers. Als bijvoorbeeld collega’s 
in De Meern last hebben van een golf inbraken en ze besteden hier 
veel aandacht aan, dan verplaatst deze golf zich naar Harmelen. Dan 
moeten wij er ook meer aandacht aan geven om dat weer terug te 
dringen. Aan de hand van camerabeelden proberen we dan in kaart 
te brengen om welke dadergroep het gaat en dan maken we een plan 
hoe we daarop inzetten. Harmelen heeft ook een groter bedrijven-
terrein, dus ook daar ligt wat meer werk. Er is meer kans op zaken 
met ondermijning. Panden die verhuurd worden aan een bedrijfje dat 
eigenlijk niet bestaat. Wat gebeurt daar dan daadwerkelijk? Samen 

INTERVIEW: MANUELA WILTENBURG. FOTO'S: KEES DE KWAASTENIET.

Wijkagenten Jan Neuteboom en Sabine Tops.
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met interne en externe partners, zoals de recherche en de gemeente, 
maken wij dan een plan om hier onderzoek naar te doen en waar 
nodig handhavend op te treden.
In Kamerik hebben we meer te maken met zorg en veiligheid. Op dit 
moment géén inbraken, géén diefstal uit voertuigen, zelfs fietsendief-
stal hebben we op dit moment hier in Kamerik niet. Wat dat betreft 
gaat het hier wel goed. Maar zorg en veiligheid is er eigenlijk altijd.

Waar moet ik dan aan denken bij zorg en veiligheid?
Je moet met name denken aan problemen achter de voordeur. Men-
sen die bijvoorbeeld in een scheiding liggen en er niet meer uitkomen 
onderling, omdat er te veel is gebeurd waardoor er te veel haat en 
nijd is.  Vaak zijn er andere hulpverleningsinstanties die passende hulp 
kunnen bieden, maar zijn mensen daar niet altijd van op de hoogte. 
Daarnaast schuren de dingen die dan gebeuren vaak tegen strafbare 
feiten aan. Dat is ook het moment wanneer wij in beeld komen. Door 
ons werk in de wijk zijn wij vaak ook in de gelegenheid om dit soort 
zaken (tijdig) te signaleren. Het gaat dus om de hulpverlening achter 
de deur. 

Zijn zaken als bijvoorbeeld eenzaamheid ook zaken voor de politie?
Nee, eigenlijk niet, maar we kunnen het wel signaleren en dit 
doorgeven aan de buurtverbinder of de dorpsambtenaar. Er zijn 
ook welzijnscoaches van Woerden Wijzer. Voor Kamerik is dat op dit 
moment Eva Berkely.  Een welzijnscoach kan mensen helpen met 
vragen op het gebied van welzijn, zorg, wonen en financiën. Natuurlijk 
is het ook goed als de Kamerikse inwoners naar elkaar omzien en oog 
hebben voor elkaar.

Wat zijn jullie voornaamste taken als wijkagent?
Als een dienst begint, kijken we wat er daarvoor in onze wijk(en) is 
gebeurd en dan filteren we hieruit wat we moeten oppakken. Veel 
is dan al afgehandeld door de noodhulp, de angel is er dan al uit en 
daar hoeven we dan niets meer mee. Bij sommige meldingen maken 
we ons zorgen. Wij zijn dan als wijkagent verantwoordelijk voor de 
afhandeling daarvan, om ermee door te gaan en waar nodig samen 
met onze partners zorg te dragen voor een meer structurele oplossing 
of betere hulpverlening. We bekijken dat ook elke dienst. Zo blijven 
we op de hoogte van wat er in het dorp speelt, en kunnen we tijdig 
herkennen of er sprake is van een trend. Wij proberen regelmatig 
samen te werken of een overlap te plannen zodat we van elkaar 
kunnen leren en informatie kunnen overdragen over wat er in onze 
wijk gebeurt.
Een netwerk opbouwen in het dorp en dit onderhouden zodat we 
weten wat er speelt is ook belangrijk. Denk aan contacten met de 
welzijnscoach van WoerdenWijzer, maar ook contact met winkeliers 
als de PLUS en de brandweer bijvoorbeeld. Daarnaast vinden wij het 
altijd prettig om contact te hebben met sleutelfiguren in de wijk.

Het is belangrijk dat mensen jullie weten te vinden, dat jullie 
benaderbaar zijn. 
We proberen zichtbaar en benaderbaar te zijn zodat mensen ons 
durven aan te spreken. We zitten het liefst op de fiets in de wijk, maar 
door drukte kan dat niet altijd. We kunnen ook niet iedereens beste 
vriend zijn.

Wat vinden jullie het mooiste aan jullie werk?
Het bieden van hulp aan mensen en het contact in de wijk. Het 
verschil kunnen maken. Aan de voorkant van een probleem komen, 
er op tijd bij zijn om erger te voorkomen zodat de noodhulp zo min 
mogelijk te doen heeft in de wijk.

Ik ben benieuwd of jullie de jeugd van Kamerik in beeld hebben? 
Kunnen jullie daar iets over zeggen?
Op dit moment zijn er geen meldingen van overlast van de jeugd 

Interview

in Kamerik. Daardoor hebben we ze niet echt in beeld. Dat kan 
positief zijn, maar het kan ook zijn dat we daardoor iets missen. 
Maar misschien gaat het ook wel gewoon heel goed. De Kamerikse 
jeugd lijkt zijn weg te hebben gevonden. Ze blijven thuis of gaan uit in 
Woerden of andere plekken. We horen daar weinig over. 
Door corona weet de jeugd eigenlijk niet goed meer hoe ze moeten 
uitgaan, dus het is goed dat ‘de Bijn’ weer opengaat zodat ook de 
Kamerikse jeugd zijn weg weer op eigen bodem kan vinden in het 
uitgaan en in het leggen van contacten met leeftijdsgenoten.  Als 
‘de Bijn’ weer opengaat, gaan we ook zeker kennismaken en ons 
gezicht laten zien. Wij gunnen de jeugd een plek waar ze kunnen 
ontspannen en we vinden het leuk als het goed gaat lopen. Wij zijn 
ervan overtuigd dat het belangrijk is daarover met elkaar in gesprek 
te blijven. Het moet twee kanten op werken.

Zijn er naast de zorg en veiligheid zaken waar wij als Kamerikers 
alert op moeten zijn?
Het is niet iets wat op dit moment speelt, maar het is wel een 
doorlopend risico. Ondermijning. Criminelen die in het buitengebied 
mogelijk boeren of eigenaren van boerderijen rechtstreeks benaderen 
om ruimtes te huren. Soms kunnen zij het geld goed gebruiken en de 
crimineel betaalt er grof geld voor. Ondertussen wordt er, zonder dit 
zelf te willen, meegewerkt aan illegale praktijken zoals bijvoorbeeld 
drugshandel. En dat maakt je strafbaar. Natuurlijk geldt dit ook voor 
het bedrijventerrein of voor woningen. 

Wat moeten de Kamerikers dan doen mochten ze vermoedens 
hebben?
Er melding van maken bij de politie of bij MMA (Meld Misdaad 
Anoniem). Zij zijn bereikbaar op 0800-7000 en hebben een eigen 
website. Wij hebben jullie hard nodig, wij kunnen niet alles zien. 

Wanneer neem je contact op met de wijkagent?
Als je nu politie nodig hebt dan bel je 0900-8844. Als je met spoed 
politie nodig hebt dan bel je 112. Die spoed heb je al als er iemand 
voor jouw woning loopt en een foto maakt van jouw woning. Of als 
er iemand bij een fiets rommelt en dat je denkt dat er iets niet klopt. 
Dan mag je 112 bellen. 
Men denkt vaak dat je niet zo snel 112 mag bellen, maar liever een 
keer te vaak gebeld dan één keer te weinig.  De wijkagent komt in 
beeld als zaken blijven spelen. Men mag ook een terugbelverzoek 
achterlaten bij 0900-8844. Maar we zijn natuurlijk ook wel eens een 
paar dagen vrij, dus soms moet je dan wat langer wachten voor we 
terugbellen. Wij lezen alle meldingen terug dus wij nemen echt ook 
wel zelf contact op met de melders.

Willen jullie nog iets toevoegen aan alles wat is gezegd?
Wij vinden dat de Kamerikers een compliment verdienen. De 
Kamerikers zijn zelfredzaam, dat siert jullie. Maar weet dat wij jullie 
kunnen helpen en ondersteunen. Daarnaast wordt er in Kamerik 
veel georganiseerd, denk aan Koningsdag, de Brandweermiddag, 
Huttenbouw, het vreugdevuur met oud en nieuw. Zo mooi om te zien 
dat alles in goede harmonie verloopt en dat alles heel goed geregeld 
is. Daardoor krijgen wij weinig meldingen uit Kamerik en dat is voor 
ons goed, maar ook voor Kamerik.

Wilt u kennismaken met de wijkagenten?
1 en/of 2 september zullen de wijkagenten met een elektrische Tuk 
Tuk in Kamerik en Harmelen een ‘Coppie Koffie’ schenken. Tijd en 
plaats nog onbekend bij het ter perse gaan van dit blad.

       Volg Jan en Sabine op Instagram: wijkagent_harmelen_kamerik
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Kameriks nieuws

INGEZONDEN DOOR ANNE-MARIE BENSCHOP:

Verslag Plekberaad Kamerik 17 juni 2023

De kleuters van de Eben-Haëzer zagen voor de zomervakantie vanaf het kleuterplein een grote kraan die zich 
ontvouwde bij de bouw van de Weidse Weelde. Een kleuter riep enthousiast: hij maakt de M. Wie had dat 
gedacht? Een grote gele M naast de school, maar dan zonder happy meal. 

Groet van de juf van groep 1/2a 
Christine Verhoeve

Plekberaad
Het Plekberaad Kamerik is voorbereid door een werkgroep met initi-
atiefnemer Anne-Marie Benschop (sociaal vernieuwer), Ko Droogers 
(voorzitter Dorpsplatform), Hans Dekker (landschapsarchitect) en 
Stephanie de Witte (coach en counselor). 

Anne-Marie Benschop vertelt over de visie achter het organiseren 
van een Plekberaad: als inwoonster heeft zij de wens om vanuit de ge-
meenschap meer zeggenschap en regie te hebben over de toekomst 
van Kamerik en een gelijkwaardige partner te zijn van de gemeente, 
het waterschap en andere betrokken organisaties. 

De toekomst als uitgangspunt nemen maakt het mogelijk dat we 
uitzoomen en de langere termijn in beschouwing nemen. Hoe ziet 
Kamerik eruit in 2050? Wat kunnen we nu doen om die visie te 
realiseren? 

Activiteiten voorafgaand aan het Plekberaad
De Sleutelclub maakte een Stoel van de Toekomst van Kamerik. Arie 
Bruijnes die aanwezig is heeft de stoel van oude fietsonderdelen in 
elkaar gelast. De stoel staat in de zaal en is te gast geweest op beide 
basisscholen. Daar hebben de kinderen van beide groepen 6 ontwer-
pen gemaakt voor de toekomst van Kamerik. 

In april hebben we met het Dorpsplatform, inwoners en het Water-
schap een bijeenkomst over water gehouden. Die samenwerking met 
het waterschap beviel goed. We zijn in gesprek over een vervolg, zo 
mogelijk samen met de gemeente. 

Thema’s die spelen in relatie tot de toekomst 
van Kamerik
Hoe ziet de mooist mogelijke toekomst van Kamerik eruit? Ten eerste 
willen we dat Kamerik leefbaar blijft en dat er voorzieningen als een 

INGEZONDEN: 

M zonder happy meal

Dorpshuis, sporthal en winkels 
zijn. We zien voor ons dat we nog 
meer samenwerken, bijvoorbeeld 
op het gebied van water en 
klimaatverandering. We willen 
kijken wat we als inwoners zelf 
en ook samen met de agrarische 
bedrijven kunnen doen. We willen 
daar graag met de agrariërs over in 
gesprek. Jongeren zien we als een 
belangrijke groep voor Kamerik. 
We willen graag dat de jongeren 
die in Kamerik willen blijven 
wonen daar alle mogelijkheden 
voor hebben. 

In het volgende deel van de 
bijeenkomst gaan alle aanwe-
zigen zelf aan de slag aan twee 
thema-tafels. Aan de tafel ‘wonen 
en voorzieningen’ komen ideeën naar voren als: voldoende apparte-
menten voor jongeren en ouderen, auto’s delen, een multifunctioneel 
centrum voor kinderopvang en dagbesteding, wonen op boerenerven 
en wonen op het water in woonboten met zonnepanelen. 

Aan de tafel ‘water, bodem, landbouw, natuur en recreatie’ gaat het 
onder andere over: waterbuffers met ruimte voor waterrecreatie, 
innovatieve landbouw en voedselbossen met wandelpaden erdoor-
heen. 

Reflectie Dorpsplatform
Nadat de twee groepen hebben gepresenteerd, reflecteert Ko 
Droogers als voorzitter van het Dorpsplatform op wat er door de twee 
groepen is gezegd: “We hebben een Dorpsvisie gemaakt in 2017. De 
wereld is toch al weer veranderd sindsdien. We gaan kijken hoe we de 
Dorpsvisie kunnen updaten met de uitkomsten van het Plekberaad. 
Het zou fijn zijn als we een vliegwieleffect kunnen creëren door vanuit 
de positieve energie en ideeën van het Plekberaad andere bewoners 
mee te nemen!” 

Vervolg
Wilt u meedoen met vervolgbijeenkomsten van het Plekberaad, of 
wilt u daar meer over weten? Neem dan contact op met Anne-Marie 
Benschop. Telefoonnummer: 06 - 10 73 88 21. E-mail: anne-marie.
benschop@allbeings.one.



15   Kamerik Vandaag nieuws

Waar kan Paardencoaching Suzanne je bij helpen? 

* jouw persoonlijke ontwikkeling 

* het brengen van rust bij overprikkeling 

* problemen op het gebied van acceptatie of zelfvertrouwen 

* het verlagen van stress 

* het ondersteunen bij AD(H)D, autisme, eetstoornissen en trauma’s  

Paardencoaching is geschikt voor jong en oud! 

Voor meer informatie 

www.paardencoachingsuzanne.nl 

info@paardencoachingsuzanne.nl 

Tel: 06-16967748

Te
l. 

03
48

 - 
40

12
72

N
ijv

er
he

id
sw

eg
 3

,  
Ka

m
er

ik

w
w

w
.a

ut
ob

ed
ri

jf
w

il
va

nd
er

to
l.

nl

Re
pa

ra
ti

e 
en

 o
nd

er
ho

ud
 v

an
 a

lle
 m

er
ke

n 
pe

rs
on

en
 e

n 
be

dr
ijf

sw
ag

en
s

A
lt

ij
d

 8
0 

to
p

 o
cc

as
io

n
s 

o
p

 v
o

o
rr

aa
d

!

Al
le

 m
ob

ili
te

it
sg

em
ak

 o
nd

er
 é

én
 d

ak
!

Samen met de vernieuwde uitstraling gaat 
‘Van der Vliet Administraties’ verder onder 
de naam: FIABLE ADMINISTRATIES

onze kernwaarden: 
 Betrouwbaar
 Kundig
 Persoonlijke aandacht
 Proactief

Fiable is een administratie- en belastingadvies- 
kantoor met aandacht voor zijn cliënten. Indien U op 
zoek bent naar een kantoor dat U op persoonlijke 
wijze helpt met uw administratie- en belastingzaken 
kunt U contact met ons op nemen.

adres
Handelsweg 12
3471 DZ Kamerik

contact
0348 - 769089
info@fiableadministraties.nl
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info@jp-install.nl JP-installaties.nl

Zonnepanelen op uw dak?

JP  Oerzorgt de installatie Oan 

dak tot meterkast! 

 +316 42 28 11 03

Een persoonlijke aanpak;

Volledige ontzorging;

Concurerende prijzen!

V���E�� �P ����

Buitenplaats Kameryck
Kom Ryckelijk Genieten!

• Restaurant ’t Ryck 
• Zalen met eigen terras aan het water
• Verschillende binnen- en buiten activiteiten
• Keuken met streekproducten 

Iets te vieren? 
Buitenplaats Kameryck is een inspirerende 
omgeving. Wij verwelkomen jullie graag!

Oortjespad 3, Kamerik • (0348) 400 771 
info@kameryck.nl • www.kameryck.nl

* Advies, nieuwbouw en installatie van hardware en software
* Advies en realisatie van netwerken en VoIP
* Service van hardware en netwerken
* Onderhoudsabonnementen
* Email en webhosting

Is uw PC of laptop traag of zijn er andere problemen, 
wij bieden u de Stoof & Computers! servicebeurt 
aan.
Hiermee zorgen wij ervoor dat u zo snel mogelijk 
weer optimaal kan gebruik kunt maken van PC of 
laptop!


